

Trust and Obey

信靠顺服

John H. Sammis 1846-1919

<p>When we walk with the Lord In the light of his Word, What a glory he sheds on our way! While we do his good will, He abides with us still And with all who will trust and obey.</p> <p>Refrain: Trust and obey, for there's no other way To be happy in Jesus, But to trust and obey.</p>	<p>在主真道光中，我与救主同行， 何等荣耀照亮我路程， 只要随主旨意，主肯与我同行， 信靠顺服，主必肯同行。</p> <p>副歌： 信靠顺服，此外不能蒙福， 若要得主里喜乐， 只要信靠顺服。</p>
<p>Not a shadow can rise, Not a cloud in the skies, But his smile quickly drives it away; Not a doubt nor a fear, Not a sigh nor a tear Can abide while we trust and obey. <Refrain></p>	<p>没有黑影遮蔽，也无云雾迷漫， 因主笑容使云雾消散； 没有疑惑畏惧，没有眼泪忧虑， 信靠顺服，忧惧自消除。 《副歌》</p>
<p>But we never can prove the delights of his love Until all on the altar we lay; For the favour he shows and the joy he bestows Are for them who will trust and obey. <Refrain></p>	<p>除非我将一切奉献救主脚前， 主丰满慈爱才能体验； 因主一切恩惠，一切喜乐荣美， 乃为信靠顺服者预备。 《副歌》</p>
<p>Then in fellowship sweet, we will sit at his feet, Or we'll walk by his side in the way; What he says we will do, Where he sends we will go, Never fear, only trust and obey. <Refrain></p>	<p>我愿在主脚前，享主团契甘甜， 行走天路常在主身边； 主吩咐即听命，主差遣就随行， 信靠顺服必永无忧惊。 《副歌》</p>